

Verslag RvB - Volley Belgium – Rapport CA

21/03/2019 Vilvo(o)rde

Présents/Aanwezig :

Volley Belgium : Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever)

Volley Vlaanderen : Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet (ook BEACH)

Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Olivier Dulon, Anne-Marie Habets, Daniel Van Daele

Commissies : Johan Somers (NOC-CNR), Arturo Di Giacomo (NSC-CNA), Marc Spaenjers (EM-liga)

Verontschuldigd / Excusés :

Claude Kriescher, Luc Declercq (volmacht aan J-P De Buysscher), Claude Holvoet (Liga A Dames)

Commissies

Commissions

<p>1. <u>BEACH (J. Van Riet)</u></p> <p>1.1. Nog geen toezegging voor een Waalse deelname aan BELBEACH-circuit. Daniel Van Daele neemt dit op en koppelt snel terug naar Johan Van Riet.</p> <p>1.2. Het reglement 2019 is klaar en zal worden voorgelegd aan de raad van bestuur VB voor goedkeuring tijdens vergadering 04/2019. Deelnameprijs: 45 € voor leden, 55 € voor niet aangeslotenen.</p> <p>1.3. Johan Van Riet meldt ook de intentie om tijdens de raad van bestuur 04/2019 de nieuwe samenstelling en structuur van de beachcommissie voor te leggen.</p>	<p>1. <u>BEACH (J. Van Riet)</u></p> <p>1.1. Pas encore d'engagement pour un tournoi wallon au BELBEACH. Daniel Van Daele assure le suivi et rapportera à Johan Van Riet sans tarder.</p> <p>1.2. Le règlement 2019 est prêt et sera présenté au CA pour approbation lors de la réunion d'avril. Frais de participation: 45 € pour les membres, 55 € pour les non-membres.</p> <p>1.3. Johan Van Riet annonce aussi qu'il a l'intention de présenter, lors du CA d'avril, la nouvelle structure de la commission BEACH ainsi que sa composition</p>
<p>2. <u>NOC (J. Somers)</u></p> <p>2.1. Het reglement 2019-2020 is bijna klaar. VV wenst een strikte toepassing van de regel 2.3.3.2.1.3. omtrent de coachvergunning. Marc Spaenjers vraagt om de aanpassingen voorgesteld door de Volley Liga op te nemen in het competitie-reglement. Volley Vlaanderen en FVWB reageren dat de gevraagde aanpassingen te ver gaan en niet stroken met de noodkreten van sommige clubs in Liga A en van de vier kandidaat-stijgers uit Liga B. Marc Spaenjers merkt op dat de federatie zich moet concentreren in haar werking tot Liga B en dat de EML zich zal bekommeren om Liga A. Dit strookt absoluut niet met de zienswijze van de federatie.</p> <p>FVWB zal aan Johan Somers de namen doorgeven van de Franstalige specialisten die hem kunnen bijstaan bij de afwerking van het reglement.</p> <p>2.2. Basisprincipe voor elke competitie is dat de kampioen stijgt en de laatste in de rangschikking daalt. Bij weigering tot stijgen wordt het team naar de vleugel verwezen. Indien de kampioen niet kan voldoen aan de opgelegde voorwaarden om te stijgen (homologatie) dan kan een uitzondering voor beperkte duurtijd aangevraagd worden zodat de club zich in regel kan stellen.</p> <p>2.3. Op basis van de ervaringen van de huidige competitie verkiezen de beide vleugels unaniem het systeem VolleySpike boven dat van Tiebreak. De Raad van Bestuur besluit om vanaf volgend seizoen te werken met VolleySpike op de nationale niveaus, uitgezonderd Liga A Heren (Datavolley – contract tot</p>	<p>2. <u>CNR (J. Somers)</u></p> <p>2.1. Le règlement 2019-2020 est quasi prêt. VV souhaite une application stricte de la règle 2.3.3.2.1.3. concernant la licence d'entraîneur. Marc Spaenjers invite le CA de reprendre dans le règlement de la compétition les modifications proposées par la Ligue. Volley Vlaanderen et la FVWB répliquent que ces modifications sont exagérées et ne tiennent pas suffisamment compte des cris de détresse de certains clubs de la Ligue A et de quatre candidats à l'ascension de la Ligue B. Marc Spaenjers remarque que la Fédération peut se concentrer sur la Ligue B tandis que EML prendra soin de la Ligue A. Cette vision ne correspond nullement à celle de la Fédération.</p> <p>La FVWB fournira à Johan Somers les noms des spécialistes francophones qui peuvent l'aider à finaliser le règlement.</p> <p>2.2. Le principe de base de toute compétition est que le champion monte et le dernier du classement descend. Un champion qui refuse de monter sera renvoyé à l'aile. Si le champion d'une série donnée ne peut pas satisfaire aux exigences d'une montée (homologation) , une exception de durée limitée peut être demandée permettant le club de se mettre en règle.</p> <p>2.3. Sur base des expériences de la compétition en cours, les deux ailes affirment unanimement préférer le système VolleySpike à celui de Tiebreak. Le CA décide alors d'utiliser VolleySpike aux niveaux nationaux et ce, à partir de la saison prochaine à l'exception de la</p>

<p>2021 door EML) en eventueel Liga A Dames (Guy Juwet zal dit nog met hen bespreken tijdens een afzonderlijke vergadering).</p> <p>FVWB engageert zich om Volley Spike te gebruiken vanaf volgend seizoen in alle reeksen met uitzondering van de provinciale reeksen (beslissing met betrekking tot provinciale reeksen nog niet genomen). Met de verantwoordelijken van Volley Spike wordt bekeken of de livescore kan bijgevoegd worden aan het pakket evenals de opname van de libero in het scoresheet.</p> <p>De door de RvB aanvaarde kost voor elk van de vleugels is 6.000 €/jaar, terwijl voor de uitbouw van een 'VolleySpike –light' versie voor alle provinciale (hoofd- en voorwedstrijd) & recreatieve reeksen een eenmalige kost van 5.000 € aanvaard wordt (2.500 € per vleugel). Guy Juwet organiseert een meeting van de technici van beide vleugels teneinde de uitwisseling van data te regelen.</p> <p>2.4. Olivier Dulon betreurt dat FVWB niet regelmatig ingelicht wordt over de internationale zendingen van Topvolley. Jean-Paul De Buysscher zal zich hierover onderhouden met Koen Hoeyberghs.</p> <p>2.5. Met uitzondering van de beide Liga's en de data van de Champions League wedstrijden bij de jeugd is het annorama klaar. Marc Spaenjers stelt voor om de Supercup te organiseren op zondag 6 oktober (ipv 11/11, cfr RvB 22/11/2018). Johan Somers doet navraag bij Geert De Dobbeleer of 11/11 reeds contractueel vast ligt. Marc Spaenjers suggereert dat de Liga en Volley Belgium een samenwerkingsakkoord kunnen sluiten ivm de Supercup.</p> <p>2.6. De raad van bestuur stelt voor om geen wedstrijden te laten spelen gedurende de periode dat het EK afgewerkt wordt in België (van vrijdag 13/09 tot en met 22/09). Volley Vlaanderen meldt dat tijdens deze periode geen enkele wedstrijd zal doorgaan (niet nationaal, niet op niveau vleugel, niet op niveau provincie noch bij jeugd). FVWB bevestigt dat geen wedstrijden zullen gespeeld worden op nationaal en vleugelniveau. FVWB zal samenzitten met de provincies om ook geen wedstrijden te laten spelen en zich aldus aan te sluiten bij het nationaal ingenomen standpunt.</p> <p>2.7. Op vraag van Daniel Van Daele bevestigt VV dat het de jeugdkampioenschappen organiseert in Torhout op zaterdag 18 mei en zondag 19 mei. Het Bluebook van de organisatie is klaar en zal door Johan verspreid worden aan de beide vleugels.</p>	<p>League A Messieurs (Datavolley – contrat de EML jusqu'en 2021) et éventuellement de la League A Dames (Guy Juwet assure le suivi dans une réunion séparée).</p> <p>La FVWB s'engage à utiliser Volley Spike à partir de la saison prochaine dans toutes les séries à l'exception des séries provinciales (pour lesquelles aucune décision n'a été prise).</p> <p>En collaboration avec les responsables de Volley Spike, on examinera si live score peut être ajouté au paquet et si les libéros peuvent être repris sur la feuille des résultats.</p> <p>Le coût pour chacune des ailes est de 6 000 € / an (approuvé par le CA) tandis que le développement d'une version 'VolleySpike light' à l'attention des séries provinciales (match des réserves et match principal) et récréatives coûtera 5 000 € (coût ponctuel de 2 500 € par aile). Guy Juwet organise une réunion des techniciens des deux ailes afin d'organiser l'échange de données.</p> <p>2.4. Olivier Dulon regrette que la FVWB ne soit pas informée de manière régulière des missions internationales de Topvolley. Jean-Paul De Buysscher consultera Koen Hoeyberghs.</p> <p>2.5. Hormis la partie des Ligues et les données des matches du Champions League des jeunes, l'annorama est prêt. Marc Spaenjers propose d'organiser la Super Coupe le dimanche 6 octobre (au lieu du 11/11, cf. CA du 22/11/2018). Johan Somers s'informerá auprès de Geert De Dobbeleer si la date du 11/11 n'est pas déjà fixée contractuellement. Marc Spaenjers suggère à la Ligue et Volley Belgium puissent conclure un accord de coopération pour la Super Coupe.</p> <p>2.6. Le CA propose d'interdire des matches au même moment que le Championnat d'Europe se déroule en Belgique (du vendredi 13/09 au 22/09 inclus). Volley Vlaanderen annonce qu'aucun match ne se disputera dans cette période (ni au niveau national, ni dans l'aile, ni provincial, ni jeunes).</p> <p>La FVWB demandera aux provinces de ne pas organiser de rencontres afin de se joindre à la position nationale.</p> <p>2.7 À la demande de Daniel Van Daele, VV confirme qu'elle organise les championnats des jeunes à Torhout du samedi 18 mai au dimanche 19 mai. Le 'Bluebook' de l'organisation est prêt et sera distribué aux deux ailes par Johan.</p>
<p>3. <u>NSC (A. Di Giacomo)</u></p> <p>3.1. Arturo Di Giacomo meldt dat de NSC 26 lijnrechters geselecteerd heeft voor de komende "high-level" matches (PO, VNL, EGL, EK). Deze worden nu gevormd.</p>	<p>3. <u>CNA (A. Di Giacomo)</u></p> <p>3.1. Arturo Di Giacomo rapporte que la CNA a sélectionné 26 juges de lignes pour les prochains matches de haut niveau (PO, VNL, EGL, CHE). Ces jdl suivent actuellement des formations.</p>

<p>3.2. Arturo betreurt dat de Headsets die SR gebruiken maar die aan de topclubs toevertrouwd werden, allemaal stuk zijn en dat dit nooit gerapporteerd werd. De RvB besluit dat de SR's dit met de clubs moeten bespreken.</p> <p>3.3 Arturo haalt de problematiek aan van de niet goed functionerende videochallenge in Aalst. Marc Spaenjers weerlegt dat dit een organisatorisch probleem is bij Aalst wat door de club zelf dient opgelost te worden.</p>	<p>3.2. Arturo note avec regret que les Headsets - utilisés par les arbitres mais confiés aux plus grands clubs - sont tous cassés et que cela n'a jamais été rapporté. Le CA conclut que les arbitres abordent ce problème avec les clubs.</p> <p>3.3 Arturo rapporte que le système de video challenge a mal fonctionné à Alost. Marc Spaenjers réfute qu'il s'agit d'un problème d'organisation d'Alost que le club doit résoudre lui-même.</p>
<p>4. <u>Liga A Heren (M. Spaenjers)</u></p> <p>4.1. Marc Spaenjers pleit voor topliga met een grote commerciële waarde. Rigoreus respect voor de criteria van de licentiecommissie is daartoe aangewezen. De Liga kan volgens Marc niet toestaan dat de licentiecommissie onder toezicht zou staan van Volley Belgium. De Raad van Bestuur voelt dat vele clubs de licentievoorwaarden van de Liga A als te streng ervaren, en besluit daarom dat promotie naar Liga A heren zelfs moet kunnen voor ploegen die nog niet aan alle voorwaarden van de licentiecommissie kunnen voldoen.</p> <p>4.2. Een dossier ivm 'BETTING' is via de EML overgemaakt aan het bondsparket. Jean-Paul De Buysscher meldt dat VV een reglementering ter zake voorbereidt. Guy Juwet vraagt dat Volley Belgium op de hoogte wordt gebracht.</p> <p>4.3. De Liga wenst te weten of Volley Belgium wenst mee te werken aan het project 'clearing house', dat zou leiden tot verlaagde RSZ-kosten.</p> <p>4.4. Naar aanleiding van de Volleyproms 2019 (datum 03/05 in Oostende) zal de Liga prijzen uitdelen aan de leden van het 'Dream Team'. Volley Belgium nodigt de raad van bestuur van EML uit op het event.</p> <p>4.5. Jean-Paul De Buysscher vraagt om het protocol bij de kampioenviering Liga A te laten starten met de bijdrage van Volley Belgium. Het protocol moet goed gekend zijn en rigoreus gevolgd om een verzorgde prijsuitreiking te kunnen bekomen (de vorige twee edities liep het mis).</p> <p>Marc Spaenjers bezorgt een uitgewerkt roadbook voor de kampioenviering.</p>	<p>4. <u>Ligue A Messieurs (M. Spaenjers)</u></p> <p>4.1. Marc Spaenjers plaide pour une Ligue A ayant une grande valeur commerciale. Il faut à cette fin un respect rigoureux des critères établis par la commission des licences. Selon Marc, la Ligue ne peut permettre que la commission des licences soit supervisée par Volley Belgium. Le CA ressent que de nombreux clubs jugent les conditions d'octroi de licences de la Ligue A trop strictes et juge donc que même les équipes ne pouvant pas encore remplir toutes les conditions de la commission des licences devraient pouvoir monter en Ligue A messieurs.</p> <p>4.2. Un dossier "BETTING" a été soumis au parquet fédéral via la EML. Jean-Paul De Buysscher rapporte que VV prépare des règlements à cet égard. Guy Juwet souhaite que Volley Belgium en soit informé.</p> <p>4.3. La Ligue aimerait apprendre si Volley Belgium entend participer au projet "clearing house", ce qui réduirait les coûts de la sécurité sociale.</p> <p>4.4. Lors des Volleyproms 2019 (date : 03/05 à Ostende), la Ligue décernera des prix aux membres du "Dream Team". Volley Belgium invite le conseil d'administration de la EML à l'événement.</p> <p>4.5. Jean-Paul De Buysscher quémande que la cérémonie protocolaire de la célébration des champions débute avec la contribution de Volley Belgium. Le protocole doit être bien connu par tous et suivi rigoureusement afin d'obtenir une remise des prix bien soignée (les deux éditions précédentes ont mal tourné). Marc Spaenjers soumettra un manuel détaillé pour la célébration des champions.</p>

Raad van Bestuur

Conseil d'Administration

<p>1. <u>Verslag vorige vergadering (21/02)</u></p> <p>Het verslag wordt goedgekeurd mits 2 correcties. De RvB dringt nogmaals aan op een tijdiger verspreiding van de verslagen.</p>	<p>1. <u>Rapport de la réunion précédente (21/02)</u></p> <p>Le rapport est approuvé moyennant deux corrections. Le CA réitère sa demande de recevoir les rapports plus rapidement.</p>
<p>2. <u>Financiën (C. Kriescher, afwezig)</u></p> <p>FVWB vraagt aan VV om geen fiscale fiches te geven aan haar SRs. FVWB zal haar SR's betalen en een factuur sturen naar VV. Te bespreken door Daniel Van Daele met Luc Declercq.</p> <p>In het kader van de modus operandi die in uitwerking is en waarbij rekening gehouden wordt met ondermeer wijzigingen in de wet Vrijwilligerswerk én de nieuwe mogelijkheden geboden door de wet Verenigingswerk, zal FVWB de scheidsrechters die bij haar aangesloten zijn zelf betalen. De betaling aan de scheidsrechters zal bijgevoeg niet door Volley Vlaanderen gebeuren zodat er voor de FVWB-scheidsrechters geen fiscale fiches dienen opgemaakt te worden door Volley Vlaanderen.</p>	<p>2. <u>Finances (C. Kriescher, absent)</u></p> <p>La FVWB souhaite que la VV ne transmette plus de fiches fiscales aux arbitres FVWB. La FVWB se chargera de les payer et puis d'envoyer une facture à VV. A discuter entre Daniel Van Daele et Luc Declercq.</p> <p>Dans le contexte du modus operandi en cours d'élaboration et compte tenu, entre autres, des modifications apportées à la loi sur le volontariat et des nouvelles possibilités offertes par la loi sur le travail associatif, la FVWB rémunérera les arbitres affiliés chez elle. En conséquence, le paiement des arbitres ne sera pas effectué par Volley Vlaanderen, de sorte qu'aucun enregistrement fiscal ne doit être établi par Volley Vlaanderen pour les arbitres de la FVWB.</p>
<p>3. <u>Varia</u></p> <p>3.1. De raad van bestuur beslist unaniem om de door de Liga gevraagde aanvullingen aan het competitie reglement niet op te nemen naar volgend seizoen. De door de Liga opgelegde licentievoorwaarden worden door vele clubs als onrealistisch en onhaalbaar beschouwd. Het laten vallen van de aanvullingen gevraagd door de Liga op het competitie reglement doet geen enkele afbreuk aan het gegeven dat clubs steeds dienen te handelen conform de wettelijke bepalingen die op hen van toepassing zijn op onder meer juridisch, fiscaal en sociaalrechtelijk vlak. De raad van bestuur is van oordeel dat de controle hierop niet bij de volleybalfederatie ligt. De federatie is hiertoe niet bevoegd en kan bijgevoeg ook niet sanctionerend optreden. Vragen door officiële instanties kunnen aan de raad van bestuur voor behandeling worden overgemaakt.</p> <p>De federatie zal de clubs uit Liga A Heren en de beide Liga B's (dames en heren) uitnodigen voor een open overlegmoment om deze problematiek te bespreken. Een vergadering met een delegatie van liga A dames werd reeds vastgelegd : ook hier zal dit punt op tafel gebracht worden.</p> <p>De federatie zal werk maken van regels waaraan clubs dienen te voldoen om te kunnen spelen in een specifieke reeks. Dit wordt verder uitgewerkt en zal uitgerold worden tegelijk met de competitiehervorming.</p> <p>3.2. Guy Juwet zal vragen om een perscommuniqué op te maken om dit standpunt bekend te maken. De federatie wil in directe dialoog gaan met alle clubs van Liga A en B om voorstellen te capteren en de</p>	<p>3. <u>Divers</u></p> <p>3.1. Le conseil d'administration décide à l'unanimité de ne pas inclure les ajouts de la Ligue aux règles de compétition de la saison prochaine. Les conditions de licence imposées par la Ligue sont considérées comme irréalistes et irréalisables par de nombreux clubs.</p> <p>La suppression des ajouts demandés par la Ligue aux règles de la compétition n'affecte en aucune manière le fait que les clubs doivent toujours agir conformément aux dispositions légales qui s'appliquent dans des domaines tels que le droit juridique, fiscal et social. Le conseil d'administration est d'avis que le contrôle de cette question n'incombe pas à la fédération de volleyball. La fédération n'est pas autorisée à le faire et ne peut donc pas sanctionner. Les questions des autorités officielles peuvent être soumises au conseil d'administration pour examen.</p> <p>La fédération invitera les clubs de la Ligue A Messieurs et des deux Ligues B (Dames et Messieurs) à une consultation ouverte sur cette question. Une rencontre avec une délégation de la ligue A Dames a déjà été fixée: le sujet y sera également abordé.</p> <p>La fédération développera des règles à faire respecter par les clubs qui évoluent dans une série donnée. Cette réglementation sera développée et mise en œuvre parallèlement à la réforme de la compétition.</p> <p>3.2. Guy Juwet demandera un communiqué de presse pour faire connaître cette position. La fédération souhaite engager un dialogue direct avec tous les clubs des Ligues A et B afin de saisir toutes les</p>

<p>haalbaarheid ervan te onderzoeken alvorens een definitief standpunt in te nemen.</p> <p>3.3. Project Fair-Play: Luc Declercq stuurt een mail naar Daniel Van Daele mbt tot door Volley Belgium het ingediende project bij de Nationale Loterij. Namens FVWB werd ook reeds een afzonderlijk project ingediend ivm Panathlon. Daniel zal Luc en Geert contacteren om verder af te spreken.</p> <p>3.4. Guy maakt melding van een procedure ingeleid door VC Lessines-Flobecq met betrekking tot een zogenaamde te laat gecommuniceerde regeling mbt stijgen en dalen. Volley Belgium zal vertegenwoordigd worden door Guy Juwet en Jean-Paul De Buysscher. FVWB laat zich verontschuldigen.</p> <p>3.5. Volgende RvB wordt Geert De Dobbeleer uitgenodigd om te spreken over het project 'Fair Play' en de werking van 'Topvolley'. Guy Juwet suggereert dat de aanwezigheid van Geert De Dobbeleer tijdens de commissievergadering een toegevoegde waarde kan hebben mbt de informatiedoorstroming in verband met Topvolley Belgium en de organisaties.</p> <p>3.6. Ook Toon Sorgeloos en Thierry Freyne worden uitgenodigd ivm het Reglement van Inwendige Orde.</p> <p>3.7. Uit Zoersel komen tegenstrijdige berichten ivm de deelname van ploegen in LIGA A Dames.</p> <p>3.8. De advocaat van Aziliz Divoux heeft bij FIVB een dossier ingeleid ivm een eventuele verandering van federatie van oorsprong. Guy Juwet zal met Luc Declercq bespreken hoe we hierin gepast reageren.</p> <p>3.9. Volley Belgium zal ten behoeve van de vleugels eenvoudige richtlijnen opstellen voor de internationale transfers.</p> <p>3.10. Daniel Van Daele betreurt dat FVWB van VV nog facturen ontvangt met betrekking op het seizoen 2017/2018.</p> <p>3.11. De raad van bestuur feliciteert Toon Sorgeloos en echtgenote met de geboorte van hun dochter Alice.</p>	<p>propositions et d'en examiner la faisabilité avant de prendre une position définitive.</p> <p>3.3. Projet de fair-play: Luc Declercq envoie un courrier électronique à Daniel Van Daele concernant le projet soumis par Volley Belgium à la Loterie Nationale. Un projet distinct a déjà été soumis au nom de FVWB en lien avec le Panathlon. Daniel contactera Luc et Geert pour fixer un RV.</p> <p>3.4. Guy mentionne une procédure initiée par VC Lessines-Flobecq concernant une soi-disant communication tardive par rapport aux montées et descentes. Volley Belgium sera représenté par Guy Juwet et Jean-Paul De Buysscher. La FVWB est excusée.</p> <p>3.5. Geert De Dobbeleer sera invité au prochain CA afin de présenter le projet "Fair Play" et d'élaborer sur le fonctionnement de Topvolley. Guy Juwet suggère que la présence de Geert De Dobbeleer lors de la réunion des commissions puisse avoir une valeur ajoutée quant à la transmission d'information par rapport à Topvolley Belgium et les organisations.</p> <p>3.6. Toon Sorgeloos et Thierry Freyne y seront également invités en raison du projet de Règlement d'Ordre Intérieur.</p> <p>3.7. Le club de Zoersel émet des messages contradictoires quant à la participation d'équipes dans la Ligue A Dames.</p> <p>3.8. L'avocat d'Aziliz Divoux a déposé un dossier auprès de la FIVB concernant un éventuel changement de fédération d'origine. Guy Juwet discutera avec Luc Declercq sur notre réaction adéquate.</p> <p>3.9. Volley Belgium préparera, à l'attention des ailes, des directives simples gérant les transferts internationaux.</p> <p>3.10. Daniel Van Daele regrette que la FVWB reçoive encore des factures de VV concernant la saison 2017/2018.</p> <p>3.11. Le CA félicite Toon Sorgeloos et son épouse à l'occasion de la naissance de leur fille Alice.</p>
<p><u>Volgende vergadering raad van bestuur :</u></p> <p>Donderdag 18/04 19u30 EVC</p> <p>NB: 16/05 19u30, AV & RvB</p>	<p><u>Prochaine réunion du CA:</u></p> <p>Jeudi 18/04 19.30h EVC</p> <p>NB : 16/05 19h30 AG & CA</p>